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 PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 17 czerwca 2021 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 930, a zakończono o godz. 1150 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Rekowski Eugeniusz, 
3) Januszewski Bogdan – nieobecny, usprawiedliwiony. 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1)  Głomski Wojciech - Burmistrz 

2)  Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3)  Gustyn Piotr – Skarbnik 
4)  Zawada Paweł – Komendant Powiatowy Policji 

5)  Krzemińska Zofia – Dyrektor MGOPS 
6)  Krajewska Daria - Inspektor 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                     
i Ochrony Przeciwpożarowej Eugeniusz Stryszyk. Następnie przedstawił 

porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Zmiany w WPF. 

2. Zmiany w budżecie na 2021 r.   
3. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu Krajeńskim 

Sp. z.o.o.  
4. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Programu usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień Krajeński. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 

6. Pozostałe projekty uchwał: 

- Określenie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz określenie wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 
  

II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
     

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad.I.1. Zmiany w WPF. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim           
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2021r. 

Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 35.939.985,53 zł, 

- wydatki ogółem – 39.406.316,37 zł. 
Ponadto zwiększył się deficyt o 350.000,00 zł, który obecnie wynosi 
3.466.330,84 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 

- kredytami w kwocie 2.380.000,00 zł, 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z wynikających                       

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 
realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 
środków w kwocie 61.811,52 zł. 

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                     
w kwocie 174.519,32 zł. 

- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 850.000,00 zł. 
 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

2 głosami za. 

 

Ad.I.2. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 
Radny Eugeniusz  Rekowski zapytał czy do budżetu wpłynęły  środki 

finansowe przeznaczone na modernizację oczyszczalni ścieków                       
w miejscowości Zamarte. 

 

Skarbnik Piotr Gustyn poinformował, że fundusze na to zadanie 
zostały już przyznane. 
 

W przedmiotowym punkcie zgłoszono wniosek o zmianę przeznaczenia 

środków przyznanych na modernizację oczyszczalni ścieków  w Zamartem, 

jeżeli nie nastąpi przekazanie oczyszczalni na rzecz gminy.  

 Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy wniosek.  
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Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 2 głosami za. 

 

Ad.I.3. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu 
Krajeńskim Sp. z.o.o.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował, że do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających 
zakres zwykłego zarządu, dotyczących między innymi określenia zasad 

wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez wójta.  
Przedmiotową uchwałą dokonuje się wniesienia wkładu pieniężnego do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kamieniu Krajeńskim 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w kwocie 27.500,00 zł,                        
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi. 
 

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                  

2 głosami za. 

 

Ad.I.4. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Programu usuwania 
azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień Krajeński. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Daria Krajewska. Poinformowała, że przyjęty przez Radę Ministrów „Program 

Oczyszczania Kraju z Azbestu na lata 2009-2032” nałożył szereg obowiązków 

na organy administracji publicznej, w tym także na gminy. Gospodarka 

odpadami niebezpiecznymi zawierającymi azbest i jego utylizacja, jest 

ważnym elementem całego systemu gospodarki odpadami, a także integralną 

częścią planów gmin, powiatów i województw. W celu wywiązania się                

z powyższego obowiązku w 2011r. Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim 

uchwaliła Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy 

Kamień Krajeński. 

W załącznikach do przedmiotowej uchwały wskazuje się m.in. bieżący 

stan w zakresie ilości wyrobów zawierających azbest, szacunkowe koszty 

usunięcia wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Kamień Krajeński. 

Zmiana jest konsekwencją realizacji Programu, ponieważ wynika z realnych 

potrzeb mieszkańców, którzy złożyli wnioski o dofinansowanie demontażu            

i utylizacji azbestu. Zmiana nie wyznacza ram dla przedsięwzięć mogących 

znacząco oddziaływać na środowisko, a jej nadrzędnym celem jest usunięcie, 

do końca 2032 r., wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy                         

i wyeliminowanie potencjalnego zagrożenia azbestem dla zdrowia ludzi. 

Przyjęcie zmian ma na celu przyspieszenie procesu usuwania 

materiałów zawierających azbest i ich odpowiedniego zagospodarowania. 

Gmina Kamień Krajeński ma możliwość ubiegania się o środki finansowe na 
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usuwanie wyrobów azbestowych z terenu nieruchomości znajdujących się na 

jej obszarze, w ramach ogłoszonego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu konkursowego naboru 

wniosków o dofinansowanie przedsięwzięć zgodnych z gminnymi programami 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest. Jednym z warunków 

otrzymania dotacji z ww. Funduszu jest uwzględnienie miejsca występowania 

azbestu w inwentaryzacji, stanowiącej załącznik do Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień Krajeński. 

 

       Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał czy osoby, które 
składały wnioski w ubiegłym roku o utylizację azbestu, mogły również 

składać je w roku bieżącym. 
 

Inspektor Daria Krajewska poinformowała, że osoby te także mogą 

składać wnioski, ale nie wiadomo jaka będzie decyzja Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie               

2 głosami za. 

 
Ad.I.5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński. 
 W/w informację przedstawił Komendant Powiatowy Policji                 
w Sępólnie Krajeńskim – Paweł Zawada.  

 Przedmiotowa informacja – w załączeniu do protokołu                     
z posiedzenia komisji.  

 
       Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odniósł się do tematu 
instalacji kamer na terenie Gminy Kamień Krajeński. Zapytał czy Burmistrz 

lub inny organ musi wyrazić zgodę na zamontowanie dodatkowego 
monitoringu. Stwierdził, że monitoring ogranicza sferę prywatną 
mieszkańców.  

 
       Komendant Powiatowy Policji Paweł Zawada poinformował, że nie jest  

wymagane uzyskanie zgodny na zainstalowanie dodatkowego monitoringu. 
Zgodził się, że kamery ograniczają prywatność obywateli jednak zaznaczył, że 
podwyższają poziom bezpieczeństwa i często nagranie te wykorzystywane są 

do celów procesowych. Zaznaczył, że polityka bezpieczeństwa chroni dane 
każdej osoby i nagrania z monitoringu nie są wykorzystywane do celów 
prywatnych. 

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia 

komisji.  
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Ad.I.6. Określenie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz określenie wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor MGOPS 

Zofia Krzemińska. Poinformowała, że zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia      
21 czerwca 2001 r. o dodatkach mieszkaniowych, dodatek mieszkaniowy 
przyznaje, na wniosek osoby uprawnionej do dodatku mieszkaniowego, wójt, 

burmistrz lub prezydent miasta, w drodze decyzji administracyjnej. 
Wprowadzony do art. 7 nowy ust. 1e nałożył na Radę Gminy obowiązek 

określenia w drodze uchwały wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał o wysokość 
wypłacanego wsparcia w ramach dodatku mieszkaniowego.  
 

Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska udzieliła odpowiedzi, że w ramach 
dodatku mieszkaniowego wypłacane są środki finansowe w wysokości około 

100.000 zł rocznie.  
 

Radny Eugeniusz Rekowski zapytał czy np. student wynajmujący 

mieszkanie także może ubiegać się o taki dodatek mieszkaniowy. 
 

Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska poinformowała, że może, jeśli 
posiada umowę na to mieszkanie.  
 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał ile wynosi dodatek 
mieszkaniowy oraz czy przyznawany jest  na osobę czy na całą rodzinę.  
 

Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska oznajmiła, że dodatek 
mieszkaniowy przyznawany jest na rodzinę, a kwoty są rożne i wynoszą od 

50 zł do 400-500 zł, a bywają nawet rodziny, które przez krótki okres czasu 
otrzymują wsparcie w wysokości  700 zł. 
 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał z czego wynika 
różnica w wysokości przyznawanego dodatku mieszkaniowego.  
 

Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska poinformowała, że wysokość 
wsparcia zależy od wysokości indywidualnych dochodów i wydatków danej 

rodziny.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

2 głosami za. 

 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski przekazał prośbę sołectwa Dąbrowa dotyczącą 

zakupu samochodu dla OSP. Z funduszu sołeckiego zabezpieczono 10.000 zł. 

Wnioskuje się o przekazanie kwoty 11.000 zł z budżetu gminnego.  
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Członkowie komisji jednogłośnie za przekazaniem w/w środków.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Brak. 

 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Kamień Krajeński, dnia 17 czerwca 2021 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


